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Pani  

Iwona Marczak 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Pabianicach 

 

 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 19.06.2024r w sprawie przebudowy ul. Ogrodowej 

uprzejmie informuję, że ul. Ogrodowa posiada nawierzchnię utwardzoną masą mineralno-

bitumiczną, która została wykonana w roku 2018. Zapewne więc chodzi o łopatkę ul. 

Karniszewickiej od nr 9A - 9D oraz 11b do 11H. Problem stanu technicznego ulic o 

nawierzchniach gruntowych jest mi znany. Stąd też w miarę dostępnych środków finansowych 

sukcesywnie realizujemy inwestycje drogowe. Sytuacja budżetu miasta w bieżącym roku jest 

trudna, dlatego też wspomagamy się pozyskiwaniem środków zewnętrznych na realizację 

różnych inwestycji. W chwili obecnej czekamy na ogłoszenie w sprawie naboru wniosków na 

finansowanie inwestycji drogowych. Jeżeli Miasto Pabianice otrzyma dofinansowanie na 

przebudowy dróg, to na pewno weźmie pod uwagę również utwardzenie wspomnianej łopatki. 

Pragnę również zapewnić, że w procesie inwestycyjnym zostaną wzięte pod uwagę również 

zawarte w interpelacji sugestie. 

 

 

PREZYDENT 

MIASTA  PABIANIC 

 

Grzegorz Mackiewicz 


